
Curs : Lectura Fàcil, accessibilitat als museus 

Curs en línia. Setembre/octubre 2021 

 
Dies: 27 i 29 de setembre, 4 i 6 d’octubre 2021 

Horari: de 12h a 14h (curs en línia amb aula virtual) 

 

Objectius del curs 

 Aprendre a redactar de forma clara i entenedora 

 Proporcionar eines per aplicar les pautes de Lectura Fàcil als materials generats pels 

museus 

 

Metodologia 

Curs de caràcter pràctic.  

La metodologia serà participativa, alternant les explicacions teòriques amb exercicis 

pràctics,  

a partir dels materials pertanyents als diferents museus participants: díptics, fulls de sala, 

fulletons etc... relacionats amb la comunicació al públic en general . 

 

13 dies abans de l’inici del curs, les persones participants podeu enviar a la formadora 

(formacio2@lecturafacil.net) els documents que voldran treballar.  

Se’n treballaran 5 a cada una de les sessions. 

 

Continguts del curs 

 Exemples de documents generats a diferents museus 

 En les sessions, videoconferència a través de Moodle, es presentaran i comentaran 5 

documents aportats pels participants i les seves propostes d’adaptació  

 

PROGRAMA   

 

Dilluns 27 /8/ 2021 

Presentacio institucional  

Explicació de les pautes de Lectura Fàcil per a diferents formats 

Proporcionar documents i eines per a la lectura fàcil i comunicació accessible. 

Claus pràctiques per aplicar el llenguatge la lectura fàcil en el dia a dia dels materials del 

museu 

Facilitar exemples i exercicis pràctics a partir dels materials aportat pels museus .  

Presentació dels treballs aportats pels participants 

Formadora del curs: Eugènia Salvador Mencerré de l’Associació Lectura Fàcil (ALF)   

 

mailto:formacio2@lecturafacil.net


 

 

 

 

En aquesta primera sessió se us facilitarà els materials bibliograficss de referència 

via moodle 

2010 Directrius IFLA materials LF.pdf 

1998 Cami mes Facil ILSMH.pdf 

IMD museus accessibles.pdf 

Smithsonian Guidelines Accessible Publications 

 

Dimecres 29/8/2021 

 

Pràctica d’exercicis d’adaptació: es treballaran els documents aportats pels participants 

Els participants seguiran adaptant els documents a casa, per comentar-los el dimecres 6 

d’octubre 

 

Dilluns 4 d’octubre 

 

Exemples de treballs realitzats a diferents museus 

Comentari de bones i males pràctiques d’accessibilitat als continguts dels museus 

 

Dimecres 6 d’octubre 

 

 Es comentaran les adaptacions fetes pels participants 

 Resolució de dubtes 

 


